

主，我願像祢

O, To Be Like Thee

Thomas O. Chisholm, 1866-1960

William J. Kirkpatrick, 1838-1921

1 3 5 | 5 5 6 7 1 | 5 3 1 3 5 | 5 3 3 4 3 | 2 - |

1. 主，我願像祢，榮耀的救主，這是我所求是我所慕，
 2. 主，我願像祢，那樣的柔細，寬恕又所憐憫，仁愛人無善，
 3. 主，我願像祢，那樣的忍耐，聖潔而謙卑，於人無傷，
 4. 主，我願像祢，我今迫切求，我願出代價，跟隨祢行，
 5. 主，我願像祢，正當我祈求，傾下祢的愛，充滿我心，

1. O to be like Thee! Bless-ed Re-deem-er, This is my con-stant long-ing and pray'r.
 2. O to be like Thee! Full of com-pas-sion, Lov-ing, for-giv-ing, ten-der and kind,
 3. O to be like Thee! Low-ly in spir-it, Ho-ly and harm-less, pa-tient and brave;
 4. O to be like Thee! Lord, I am com-ing, Now to re-ceive th'a-noint-ing di-vine;
 5. O to be like Thee! While I am plead-ing, Pour out Thy Spir-it, fill with Thy love.

1 3 5 | 5 5 6 7 1 | 5 3 5 4 3 | 2 1 1 7 6 | 5 - |

我甘願捨棄屬地的富足，只要能披戴我主基督。
 助那孤單的，勉那灰心的，尋找犯罪人，不辭危難。
 溫和著接受兇惡的苦害，寧可救別人，不自己死亡。
 將我作個殿，配給祢居住，使我的生命與祢相印。

Glad-ly I'll for-feit all of earth's treas-ures, Je-sus, Thy per-fect like-ness to wear.
 Help-ing the help-less, cheer-ing the faint-ing, Seek-ing the wan-d'ring sin-ners to find.
 Meek-ly en-dur-ing cru-el re-proach-es, Will-ing to suf-fer, oth-ers to save.
 All that I am and have I am bring-ing; Lord, from this mo-ment all shall be Thine.
 Make me a tem-ple meet for Thy dwell-ing, Fit for a life which Thou wouldst ap-prove.

5 #4 5 | 6 4 1 7 6 | 6 5 5 4 3 | 4 4 6 5 4 |

主，我願像祢，主，我願像祢！榮耀的救主，像祢模

O to be like Thee! O to be like Thee, Bless-ed Re-deem-er, pure as Thou

3 - 5 #4 5 | 6 4 i 7 6 | 6 5 1 3 5 | 5 3 3 1 2 | 1 - ||



樣; 像祢的 甘甜, 像祢的 貞堅, 在我的 衷心刻祢形 像。

art! Come in Thy sweetness, come in Thy full-ness; Stamp Thine own im-age deep on my heart.

但願耶穌的榮美從我顯現

Let The Beauty Of Jesus Be Seen In Me

Albert W. T. Orsborn

Tom Jones

3 · 3 · | 3 2 1 3 2 1 | 5 · 5 · | 5 · 5 · | 4 · 4 · | 4 3 2 4 3 2 | 6 · 6 · | 5 · 5 ·



但願 耶穌的榮美從我顯現, 耶穌 所有清潔、溫柔 與甘甜;

Let the beau-ty of Je-sus be seen in me, All His won-der-ful pas-sion and pu-ri-ty.

求祢 用祢聖靈, 前來 煉我性情, 直到 耶穌的榮美從我顯現。

O Thou Spir-it di-vine, All my na-ture re-fine, Till the beau-ty of Je-sus be seen in me.